
Zápis 
z mimořádné valné hromady 

Severočeského tenisového svazu, pobočného spolku 
konané dne 28. dubna 2024 od 10:00h 

 
 
Při zahájení valné hromady (dále jen „VH“) v 10:00h bylo na valné hromadě osobně nebo v 
zastoupení na základě plné moci přítomno 73 delegátů ze 100 pozvaných. Počet delegátů byl 
tedy dostatečný a dle stanov byla splněna podmínka usnášeníschopnosti valné hromady. 
Předsedkyně Severočeské tenisové oblasti (dále jen „SETES“) tedy svým úvodním slovem 
zahájil mimořádnou valnou hromadu. 
 

1) Zahájení, kontrola usnášeníschopnosti valné hromady, schválení jednacího 
řádu 

 
Po kontrole usnášeníschopnosti řádné valné hromady zahájila jednání a přivítala účastníky 
jednání předsedkyně SETESu paní Zuzana Kolářová.  
Poté předala slovo panu Vojtěchovi Vágnerovi (dále jen „VV“), kterého výkonný výbor SETESu 
pověřil řízením valné hromady. VV informoval přítomné delegáty o tom, že VH byla řádně 
svolaná, výkonný výbor distribuoval klubům klíč k delegátům, návrh programu a jednací řád, 
což umožnilo pokračovat v konání VH. VV také vysvětlil delegátům způsob hlasování aklamací 
a pomocí hlasovacích lístků. Následně se přešlo k hlasování o jednacím řádu VH, který byl 
schválen v navržené podobě všemi delegáty.  
 

2) Program VH 
 

Po debatě o možnosti změny programu bylo přistoupeno k hlasování o navrženém programu, 
který byl přijat následujícím poměrem 67 PRO – 0 PROTI – 6 SE ZDRŽELO 
 

3) Volba pracovního předsednictva 
 

VV seznámil účastníky VH s návrhem ulehčit průběh hlasováním vytvořením pracovního 
předsednictva, který by nahradil mandátovou a návrhovou komisi. Návrh na obsazení 
pracovního předsednictva byl: předsedající Vojtěch Vágner, dále Klára Patyková, která bude 
zároveň zapisovatelkou a Petr Kořínek, který bude přijímat usnesení. Mimo pracovní 
předsednictvo VH se navrhnul jako ověřovatel Tomáš Hrdý a Filip Josífek a také skrutátoři 
Vladimír Tichý a Libor Tačner.  Návrh byl přijat na základě optické většiny delegátů.  
 

4) Zpráva o činnosti SETES 
 

Zuzana Kolářová přednesla zprávu o činnosti SETESu za poslední 2 roky, následně předala 
slovo Tomášovi Trskovi, který prezentoval výsledky po sportovní úrovni (tato prezentace je 
součástí podkladů zaslaných všem klubů ohledně výsledků VH, doporučujeme ji shlédnout, 
pozn. zapisovatele) a nakonec Jaroslav Přibyl doplnil informace o pořádaných školeních a 
seminářích. Zprávu vzala VH na vědomí opět souhlasem optické většiny delegátů. 
 
 



5) Zpráva o hospodaření SETES za rok 2023 
 

Klára Patyková přednesla zprávu o hospodaření SETESu za rok 2023 s těmito závěry: rozpočet 
na r. 2023 ve výši příjmů – 275.589 Kč od ČTS a 126.000 příspěvky od klubů, výdaje – podpora 
minitenisu, pořádání dětských dnů – 100.030 Kč, minitenis míče – 35.980 Kč, pořádání 
oblastních přeborů – 146.000 Kč, míče pro mládež – 75.000 Kč, ostatní – časopis tenis, vedení 
účetnictví, výjezd na FED CUP a správa webu – 53.000 Kč. Ostatní příjmy a výdaje tvoří pouze 
nákup tenisových míčů a jejich následný prodej za stejnou sumu, jako je nákup. VH vzala 
zprávu o hospodaření také na vědomí souhlasem optické většiny delegátů.  
 

6) Aktuální situace v ČTS a její dopady na SETES 
 

VH byla informována o aktuální situaci v ČTS a jejím dopadu na Severočeský tenisový svaz. 
Debata se vedla nejen o tom, co se stalo, ale zejména o tom, co nás čeká při nadcházející VH 
celého Českého tenisového svazu. Během této debaty byla VH informována, že delegáty na VH 
ČTS budou výkonný výbor a Vojtěch Vágner. Na základě této informace navrhl pan Ronald 
Wawrečka toto usnesení:  
 
Mimořádná valná hromada pověřuje delegáty valné hromady ČTS za Severočeskou 
tenisovou oblast k prosazování těchto změn: 

a. odvolání prezidenta ČTS 
b. úpravě stanov 

a zároveň pověřuje členy RADY ČTS k odvolání stávajících členů dozorčí rady.  
 
 Usnesení bylo přijato poměrem 73 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL.  
 

7) Potvrzení důvěry výkonnému výboru SETES 
 

VV uvedl, že vzhledem k několika výzvám k rezignaci členů výkonného výboru se výkonný výbor 
rozhodl nejen svolat tuto VH, což je v měřítku ostatních oblastních organizací téměř výjimkou, 
ale i si nechat vyslovit důvěru, což výkonný výbor vnímá, v případě podpory ze strany delegátů, 
jako potvrzení v pokračování činnosti a v případě nevyslovení důvěry, jako jasný signál ke 
svolání volební valné hromady, která by volila nový výkonný výbor. Během debaty s jednotlivými 
delegáty se také otevřela debata na téma členů Rady ČTS, kde VV popsal dosavadní práci členů 
rady s tím, že se v členové rady v žádném případě necítí zodpovědní za jednání statutárního 
orgánu ČTS ani členů dozorčí rady. Po diskuzi se přistoupilo k hlasování o důvěře současnému 
výkonnému výboru a delegáti valné hromady vyslovili důvěru současnému vedení SETESu v 
poměru 68 PRO – 0 PROTI – 5 SE ZDRŽELO.  
 

8) Diskuze 
 

Posledním bodem VH byla diskuze. Na návrh Michala Livory byla přijata následující usnesení:  
 
VH SETES vyjadřuje zásadní nesouhlas s vyškrtnutím tenisu z programu Olympiády 
mládeže a apeluje na vedení ČTS, aby využilo všech možností k opětovnému zařazení 
tenisu do programu OM. 
 



VH SETES doporučuje výkonnému výboru vynaložit veškeré úsilí v zajištění dalších 
peněžních prostředků, zejména ze strany krajských samospráv.  
 
Další návrhy na usnesení nakonec nebyla vznesena a tedy nebylo o čem hlasovat.  
 

9) Usnesení VH 
 

Na závěr VH přijala usnesení této mimořádné valné hromady, které je součástí emailu 
odeslaného klubům zvaným na VH a také je zveřejněno na webových stránkách Severočeského 
tenisového svazu. Usnesení bylo přijato poměrem 71 PRO – 0 PROTI – 2 SE ZDRŽELI. 
 
 
Zapsala Klára Patyková v České Lípě dne 28.4.2024. 


